
Formandens beretning for året 2010 - grundejerforeningen Tokkekøb Hegn. 

 

Det forgange år har været stille med hensyn til nye initiativer, så her er en kort gennemgang. 

 Snerydning: 

Det forgangne år har været det første med snerydning, og det har vist ikke været muligt at undgå at bemærke, at vi har 

brugt en del penge herpå. 

Aftalen med vores entreprenør er, at der ryddes, når der er faldet 3-5 cm sne, ikke før. I bestryrelsen har vi været tilfreds 

med serviceniveauet, og det er ikke vores indtryk, at der har været unødvendige kørsler. 

Da den fastkørte sne, som ikke kunne ryddes,  var blevet til is, besluttede formanden  - i modstrid med 

generalforsamlingens beslutning fra 2010 – at få saltet to gange, så der var en god chance for at få sneen væk i det 

følgende snevejr. Baggrunden var, at det simpelthen var blevet for farligt at færdes i kvarteret, det være sig i bil, på 

cykel, eller til fods. 

Containerordningen: 

Der har været opstillet containere til haveaffald to gange i det forgangne år og det er vores indtryk, at medlemmerne 

generelt er glade for ordningen. 

I år bliver der som følge af vinterens snefald kun opstillet container een gang. Dette bliver i efteråret. 

Bestyrelsen: 

Vores sekretær gennem flere år, Torben Grøn-Jensen, har besluttet at trække sig fra bestyrelsen 

Der skal lyde en stor tak for indsatsen til dig. 


